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W ostatnich dniach mówiło się sporo o zainteresowaniu Palermo osobą

Marquinho, na tyle, iż transfer Brazylijczyka to zespołu z Sycylii był niemal

pewny. Sytuacja wygląda jednak nieco inaczej, o czym mówił w wywiadzie

dla gazzettagiallorossa.it, Dyrektor Generalny Palermo, Guglielmo

Miccichè.

 

Marquinho-Palermo, negocjacje przerwane?

- Powiedzmy, że nie jest łatwo znaleźć porozumienie. Marquinho nas interesuje,

jednak są problemy ze sprowadzeniem go do Palermo, to prawda. Sytuacja jest więc

osłabiona. Palermo ma również naturalnie inne toczące się negocjacje i jeśli nie

dojdzie do końca operacja ze sprowadzeniem Marquinho, jesteśmy gotowi przejść

do innych negocjacji.

 

Problemy z Romą?

- Nie, nie mamy żadnych problemów z Romą, zamiast tego mamy je z Marquinho.

 

To gracz odrzucił ten kierunek?

- Prawdopodobnie...

 

Palermo po Nico Lopeza?

- Nie, to tylko wymysły ze strony gazet. Pogłoski o Nico Lopezie nigdy nie były

prawdziwe: nie interesuje Palermo i nigdy nie był naszym celem.
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